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Abstract (en)
Cold and wet aggregates (4) are continuously introduced into a drying zone (7). The aggregates and hot gases are circulated countercurrentwise in
the drying zone (7). The dried and heated aggregates are continuously introduced into a mixing zone (16) through which the hot gases do not travel.
Liquid bitumen is incorporated into the aggregates in the mixing zone (16). The aggregates are circulated and they are mixed with the bitumen
during their circulation in the mixing zone (16). During coating, the aggregates are kept in the mixing zone (16) during certain phases at least of
production, by closure of a discharge means (21) communicating with the exit from the mixing zone (16). <IMAGE>

Abstract (fr)
On introduit en continu dans une zone de séchage (7) des agrégats froids et humides (4). On fait circuler les agrégats et des gaz chauds a contre-
courant dans la zone de séchage (7). On introduit en continu les agrégats séchés et chauffés dans une zone de malaxage (16) non parcourue
par des gaz chauds. On incorpore du bitume liquide aux agrégats dans la zone de malaxage (16). On fait circuler les agrégats et on les malaxe
avec le bitume pendant leur circulation dans la zone de malaxage (16). On maintient les agrégats en cours d'enrobage dans la zone de malaxage
(16) pendant certaines phases au moins de la fabrication, par fermeture d'un moyen d'évacuation (21) communiquant avec la sortie de la zone de
malaxage (16). <IMAGE>
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